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DAVETİYE 
 

Kahramanmaraş ve Çukurova’nın ayrılmaz parçası olan ANDIRININ, bölgeyle bütünleşmiş konularını 

görüşmek, işbirliği yapmak ve tanışmak amacıyla düzenlediğimiz yemekli koordinasyon toplantısına 

katılmanızdan güç ve onur duyarız.  

           

Sivil Toplum Kuruluşları ve İl Temsilcileri Adına 

Andırın Gelişim Platformu Başkanı 

Ahmet Narinoğlu 

 

 

 

Katılımcı Sivil Toplum Kuruluşları 

 

1. Andırın Gelişim Platformu  
2. İstanbul: Kültür, Yardımlaşma ve Dayanışma Derneği 
3. Ankara: Andırın Yardımlaşma ve Dayanışma Derneği  
4. Adana: Andırınlılar Kültür ve Dayanışma Derneği  
5. Andırın Çevre ve Sosyal Dayanışma Derneği 
6. Geben Gelişim Girişim Derneği 
7. Kahramanmaraş Temsilcileri 
8. Osmaniye Temsilcileri 
9. Kadirli Temsilcileri 
10. Andırın Postası  
11. Diğer İl Temsilcileri  
12. Tirşik Dergisi  

 

İLETİŞİM : 

YERİ: Tedaş tesisleri Bahçelievler Ankara  

GÜNÜ: 21 Ocak 2008  

SAATİ : 19:00 

 

İRTİBAT: 

Ahmet NARİNOĞLU: 0505 466 30 02 

Ramazan PÜSKÜLLÜ: 0532 471 80 72 

Hüsnü KARCI: 0542 427 14 87 
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DAVETİYE ÇİZELGESİ 
 

 

SN KATILIMCILAR 
GÖNDERİLEN  

DAVETİYE SAYISI 

1 ANDIRIN GELİŞİM PLATFORMU 5 

2 
İSTANBUL ANDIRIN KÜLTÜR, YARDIMLAŞMA VE DAYANIŞMA 

DERNEGİ 
10 

3 ANKARA ANDIRIN YARDIMLAŞMA VE DAYANIŞMA DERNEGİ 46 

3 ADANA ANDIRINLILAR KÜLTÜR VE DAYANIŞMA DERNEĞİ 20 

5 ANDIRIN GELİŞİM VE GİRİŞİM DERNEĞİ 5 

6 GEBEN GELİŞİM VE GİRİŞİM DERNEĞİ 2 

7 KAHRAMANMARAŞ TEMSİLCİLERİ 5 

8 OSMANİYE TEMSİLCİLERİ 5 

9 KADİRLİ TEMSİLCİLERİ 5 

10 ANDIRIN POSTASI 2 

TOPLAM 115 
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KATILANLAR 
 

KATILAN MİLLETVEKİLLERİ: 

 

Mehmet Sağlam 

Veysi Kaynak 

Nevzat Pakdil 

Cafer Tatlıbal 

Mehmet Akif Paksoy 

Vahit Kirişçi 

Kürşat Atılgan 

 

 

TELGRAF GÖNDEREN MİLLETVEKİLLERİ: 

 

Devlet Bahçeli 

Durdu Özpolat 

Yılmaz Tankut 

Gaye Erbatur 

Dengir Mir Mehmet Fırat 
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İSTANBULDAN KATILANLAR 

 

Adem Ünal 

Ahmet Narinoğlu 

Ali Çanak 

Ali Kocabaş 

Cengiz Çalıkoğlu 

Dursun Keten 

Fakı Mehmet Gök 

Gökhan Gök 

H.Salih Zengin           

Hüsnü Karcı 

Hidayet Gürsoy 

Mehmet Güvercin 

Mehmet Merhametsiz 

Mete Merhametsiz 

Murat Bayramoğlu 

Mustafa Arslan 

Oğuz Bilgiç 

Öcal Ünal 

Rahmi Gürlek 

Ramazan Ketem 

Recep Üker 

Sami Çuhadar 

Sıdık Çeri 
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ANKARADAN KATILANLAR 

 

Alaettin Gökşen (Emekli Banka Müdürü) 

Abdurrahman Gök (Mak. Müh. Botaş) 

Adem Gürlek (Ank. Rad. Tek. Yön) 

Ahmet Gök (Maliye Bakanlığı Şube Müdürü) 

Ahmet YAYCIOĞLU (İnş.Mühedisi Müteahhit-Adana)     

Ahmet ZENGİN (Avukat-Akbank-Ankara)                        

Ali DEMİR (Polis Memuru-Koruma Şube-Ankara)    

Ali Püsküllü (Yazar) 

Ali Sarıbıyık (Müfettiş – Tapu Kadastro) 

Alper Keten (Doktor-HÜ) 

Bekir Demirci (Hakim) 

Bekir Önsel (Öğretmen) 

H.Cahit Gökşen (Ekonomist-Kamu yönetimi Uzmanı) 

Faruk Çetin (Numune Hastanesi Başhekim Yrd. Uzm.Doktor) 

Gökhan ÇUHADAR (Doktor-Ankara)            

Hacı Duran Gökkaya (TETAŞ Gn. Müd) 

Haluk YAVUZHAN (Anadolu Ajansı-Ankara) 

İbrahim Ciğer ( Emekli Öğretim Üyesi )                        

Kürşat Şahin (Onurair Gen. Müd) 

Mehmet Öksüz (Başbakanlık Yüksek Denetleme –Baş Denetçi) 

Muharrem KIRCI (Kızılay Müfettişi-Ankara)                       

Mustafa Gökahmetoğlu(Eczacı)                      

Mustafa Kayrıcı (Turksat- direktörü) 

Mustafa Keleş  (Tapu Müdürü) 

Nedim Çetin (Emekli Öğretim üyesi) 

Ramazan Karataş (Polis – Ankara) 

Ramazan Püsküllü  ( Türkiye Petrolleri AŞ-Burokrat) 

Sait Keten  

Selçuk Dereli (Milli Hakem ) 

Süleyman Kalebaşı  (Tarım Bakanlığı) 

Türker BALCI (PTT Memuru-Ankara)       

Zekeriya Karataş (Jan.) 

Yusuf Önder Gökşen (TSE – Elektrik Mühendisi) 

Hacer Demirkesen (Numune Hastanesi Tıbbi Teknisyen) 

Yalçın Aksoy  (İşletmeci – Müzisyen Sanatcı ) 

Misafirler 

Yaşar Türkkorur  ( Kahramanmaraş ve İlçeleri derneği Başkanı) 

Alattin Nalcıoğlu (Kahramanmaraş ve İlçeleri derneği 2.başkan) 

Celal Ozan (Pazarcık İlçesini Temsilen) 

Durdu Mehmet Eser (Elbistan İlçesini Temsilen)) 

Ahmet Aperen (KOSGEB-Burokrat) 

Hanifi Sarıaltın (Çağlayancerit’i temsilen) 

Şahin Karpuzoğlu (Kahramanmaraş ve İlçeleri derneği Yönetim kurulu üeysi) 

Ahmet Balcı (Göksün Derneği başkanı) 

Mehmet Emin Eren   (Elbistan Andırın-Sanatçı) 

Muammer Bıçak (Emniyet Genel Müdürlüğü-Bürokrat) 

Uygar Ergin (Afşin Derneği Başkanı) 
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Yakup Kılıç (Maraş-Bürokrat) 

Prf.Dr.Mustafa Yel  (Kadirli Vakfı Başkanı) 

Kadir Saltalı (Öğretim Üyesi ) 

Ragıp Kılıç (K.Maraş –Burokrat) 

Durdu BENLİ (BAĞ-KUR) 

Gökhan GÖK          

Abdurrahman KUŞÇU Emekli Polis 

Şerife ÇİTİLOĞLU ODTÜ 

Yakup ASLANTAŞ Avukat  

   

 

 

 

ANDIRINDAN KATILANLAR 

 

A. Adnan Arslantaş  

Ahmet Doğan     

Ali Hayta                        

Ayhan Çuhadar            

Aziz Tay                            

Baki Tezcan              

Emine Karataş 

Enver Gökşen     

Hasan Topal             

Hikmet Maraşlı  

Hüseyin Kayran             

İskender Zengin  

İsmail Çuhadar                                   

Kürşat Özdemir  

Mehmet Ceren             

Mehmet Ergüder          

Mehmet Gelir   

Murat Özdemir           

Nazlı Koca                   

Ramazan Özdemir      

Sadık Çalıkoğlu   

Sadi Cinkara                 

Vahit Kahveci                 

Yunus Balcı           

   

 

 

KAHRAMANMARAŞTAN KATILANLAR 

 

Ali Karaosmanoğlu 

Ayhan Başdoğan 

Mustafa Bolat       
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OSMANİYEDEN KATILIMCILARI 

 

  

Halil Coşkun            

İsrafil Avcı                                         

Kürşat Şahin 

Mustafa Kayırıcı 

Osman Arık             

Nurol Eren                 

Davut Çuhadar         

Emre F. Coşkun        

 

 

KADİRLİDEN KATILANLAR 

 

 

Durdu Narlıoğlu 

Kasım Türkmenpğlu 

Mustafa Demirci 

Mustafa Türkmenoğlu 

 

 

TAŞRADAN KATILANLAR 

 

 

Celil ARSLAN                       

Cumali Yaşar                         

Durmuş Kaya                               

Kadir SALTALI                     

Mustafa Bolat   

 

 

KATILIMCI SİVİL TOPLUM KURULUŞLAR 

 

Andırın Gelişim Platformu  

İstanbul Andırınlılar Kültür Ve Dayanışma Derneği 

Ankara Andırınlılar Eğitim Kültür Yardımlaşma Derneği  

Adana Andırın Kültür Ve Dayanışma Derneği  

Osmaniye Ve İlçeleri Andırınlılar Dayanışma Derneği 

Andırın Gelişim Girişim Derneği 

Geben Gelişim Girişim Derneği  

Andırın Postası  

Tirşik Dergisi  

Kahramanmaraş Temsilcileri  

Andırın İlçesi Temsilcileri  

Kadirli Temsilcileri  

Diğer İl Temsilcileri  

Mavi Hilal Vakfı  
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ANKARA SUNUM 2008 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

SUNUM

KAHMARANMARAŞ İLİ 

ANDIRIN İLÇESİ 

TANITIM ve ÇÖZÜM 

BEKLENTİLERİ
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VİZYON

 Doğal kaynakları dengeli koruyup dengeli 
kullanarak, 

 alt yapıyı çözerek, 

 imar ve planlı yayla turizmini geliştirerek, 

 yörede yetişen tarım ve hayvan sektörünü 
güçlendirerek,

 yörenin sürdürebilir gelişmesini sağlamak ve 
insanların yaşam kalitesini yükseltmek.
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ANDIRIN  COĞRAFYASI
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ANDIRIN
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NÜFUS

 Kadirli        40.000

 K.Maraş     10.000

 Osmaniye   25.000

 Adana        40.000

 İstanbul     10.000

 Diğer         25.000

Kayıtlı Nufus 194.000  

Andırın dışında yaşayan   150.000

Andırın 44.000
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KÜLTÜR HARMANI

Göksun

K.Maraş

OsmaniyeKadirli

Adana

Kozan

ANDIRIN

Göç                               Yayla                         Ulaşım

Çukurova kültürü
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GÖÇÜMÜZ FARKLI

1. Eğitim 

2. İş

3. Ticaret

 %80 Eğitimli

 %50 İş ve Meslek 
Sahibi

 Sermaye yetersiz 

 Büyük işyeri yetersiz

 Ekonomik güç yetersiz
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AMAÇ

 Sürdürülebilir gelişmesi

 Yaşam kalitesinin yükseltilmesi

 Değerlerin korunması

 Kültürün korunması

 Doğanın dengeli kullanılması

 Küresel tehdidin azaltılması

 Örnek Sivil Toplum birlikteliği 
oluşması

DESTEK

OLMAK
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HEDEF

 Andırını tartışmak

 Bölgeyi tartışmak

 Önerilerde bulunmak
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KÖPRÜ

 Kaynak aktaran 
organlar

 Uygulayıcılar

 Andırın Halkı

Andırın’nın 
yetiştirdiği
insanlar
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ANDIRIN GERÇEĞİ

Gönül zenginliği ile tabiat zenginliğinin kucaklaştığı 
Anadolu evlatlarının toprağıdır Andırın. 

Oktay Çağatay

Biz çocukken Andırın gözümüzde Çok büyüktü.
Gün geldi biz büyüdük. Andırın’a sığamadık.

Ahmet Narinoğlu

Andırın’lılar gittikleri kentin varoşlarına sığmadılar. Kentin her yerine taştılar.
Çünkü kentliydiler Çünkü barışıktılar.

Hüsnü Karcı 

Andırın büyüdü, büyüdü Çukurova oldu

Sami Çuhadar 
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ANDIRIN SWOT ANALİZİ  2004

57Yerleşimin plansız olması3

61Kadirli-Göksun yoluna  K. Maraş'ın engel olması2

62Tarım Ürünlerinin pazarlama ve işleme sorunlarının olması1

OYTEHDİTLER (Gelecek zamana dair, DIŞSAL faktörler)

60Ulaşım ağlarının geliştirilmesi3

62
Tarımsal faaliyetler (sera, tıbbi ve aromatik bitkiler,meyvecilik, organik tarım) ve tarıma 

dayalı sanayi
2

67Yaylacılığı geliştirmek (Yayla konut pojesi)1

OYFIRSATLAR (Gelecek zamana dair, DIŞSAL faktörler)

38Dayanışma Ve Örgütlenme Eksikliği3

63Siyasi Yetersizlik Ve Devlet Desteğinin Az Olması2

67Ulaşımın Bugunkü Hali1

OYZAYIF YÖNLER (Şimdiki zamana dair, İÇSEL faktörler)

30Eğitimli nüfus ve insan gücü3

38Yaylacılık2

49Tarım ve Hayvancılık1

OYGÜÇLÜ YÖNLER (Şimdiki zamana dair, İÇSEL faktörler)
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STRATEJİ

Tarım Ürünlerinin 
pazarlama ve işleme 

sorunları

Turizm ve YaylacılıkDIŞSAL

Ulaşım gerçeğiTarım ve HayvancılıkİÇSEL

NEGATİFPOZİTİF
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GELİŞME SEYRİ

yetersizHayvancılığı teşvikHayvanncılığı teşvik

YapılmadıGelişme ve imar planıİlçe fizibilitesi 
çıkarılmalı

Plansız ve çarpık 
gelişiyor

Yayla turizmi 
canlanmalı

Yayla turizmi

Tesis bekliyorYüksekokula bina ve 
tesis

Yüksekokul

YapılmadıBaraj ve gölet yapımıBaraj ve gölet yapımı

Tarım destekleri 
artıyor

Meyvecilği teşvikTarımın 
modernleşmesi

Sanayi gerçekleşmediOrmana dayalı sanayiOrmana dayalı sanayi

Devam ediyorKadir andırın yoluUlaşım sorunları

200820041994
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PLANLAMA

 Yerleşim

 Kent

 Doğa-çevre

 Tarım

 Orman

Planlaması yapılmalı 

İlçe gelişme planı yapılmalı

İl çevre düzeni planı yapılmalı
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EĞİTİM

 Anadolu lisesine yeni bina yapılmalı

 Öğretmen evi yapılmalı

 Yatılı öğrenci yurdu

 MYO bina ve tesis  

 MYO öğrenci yurdu
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HİZMET

 Hükümet konağı

 Kapalı spor salonu

 Cezaevi
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KÜLTÜR  - TURİZM

 Çok amaçlı Kültür merkezi
 El sanatları güçlendirme
 Kalelerin restorasyonu
 Etnoğrafya müzesi
 Sit alanı ilanı
 Geben orkide festivaline destek
 Çiğşar kiraz festivaline destek
 Doğa ve dağ turizmi teşvik
 Turizm konaklama tesisleri
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ENERJİ

 Metan gazı

 Bio gaz

 Rüzgar enerjisi

 Güneş enerjisi

 Küçük sular enerjisi

 Çöp ve katı atık enerjisi

 Enerji hatlarının yeraltına alınması
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ÇEVRE 

 Çevre birliği kurulması

Akifiye çokak kanalizasyon arıtma

Çöp toplama, depolama ve işleme

 Kaynak suların korunması

 Planlı ve imarlı yaylacılık

 Andırın merkez doğal arıtma

 Çınar geçiti parkı 

 Orman içi mesire alanları
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ORMAN

 Koruma ormanı olsun

 Ağaçlandırma artırılsın

 Tırıl milli parkı kurulsun

 Organik ormancılık yapılsın

 Doğal meyve ağaçları korunsun

 Arberatorum kurulsun

 Planlı keçicilik

 Orman köylüsüne destek

 Orman projeleri yapılmalı

 Avlanma yasağı getirilmeli
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TARIM

 Organik tarım

 Tıbbi ve aromatik bitkiler

 Yabani meyve ağaçları aşılama

 Meyve fidancılığı kurma

 Süt işleme tesisi

 Soğuk hava deposu

 Hayvancılık projelerine destek

 Su ürünleri üretimine destek
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SULAMA VE ISLAH

 Geben barajı

 Hapız ağzı göleti

 Aşağı andırın sulama

 Aşağı andırın ovası arazi toplulaştırma ve 
ıslahı

 Geben ovası arazi toplulaştırma ve ıslahı

 Modern sulamaya geçilmeli

 Cep ovalar sulama ve ıslahı yapılmalı
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EKONOMİ

 Merkeze sanayi alanı

 Soğuk hava deposu

 Tarım ürünleri işleme tesisleri

 Orman bitkileri işleme tesisleri

 Tıbbi aromatik bitkiler tesisleri

 Defne işleme tesisleri
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ACİL YATIRIMLAR

 Yayla imar planları
 Andırın göksun karayolu
 Andırın kadirli karayolu
 Hükümet konağı
 Andırın anadolu lisesi
 Meslek yüksek okulu
 Geben barajı
 Hapısağzı göleti
 Aşağı andırın ovası ıslahı
 Soğuk hava deposu
 Meyve fidanlığı
 Kültür merkezi
 Çınar geçiti parkı
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21 OCAK 2008 ANKARA SEMPOZYUMU 
 

KONUŞMALAR 
 

Mehmet Sağlam  ( AK PARTİ Kahramanmaraş Milletvekili ) 

 

Sayın Başkanım ve Milletvekili arkadaşlarım, değerli hemşerilerim saygı ve sevgilerimle hepinizi 

selamlıyorum. Andırın Gelişim Platformu tarafından hazırlanan çok güzel içerikli bir sunum yapıldı. Bunun için 

minnet ve şükranlarımı sunuyor emeği geçenlere teşekkür ediyorum. Andırın ve ilimizin kuzey ilçeleri ülkenin 

en gelişmemiş bölgeleri arasındadır. Gelişme yok, yatırım yok. Bu bölge de gözle görülür tek yatırım Afşin- 

Elbistan Termik Santrali. Son yılların en hızlı sanayileşen şehirlerinde birisi Kahramanmaraş. İlimiz artık Adana, 

Osmaniye ve diğer sanayi şehirlerine ve çevre illere göç yerine il merkezine göç almaktadır. Kahramanmaraş 

sanayisi iş hacmini artırdı. Eskisi gibi göç veren bir il değil göç alan bir il oldu. İlimizin de en büyük sorunlarının 

başında ulaşım gelmektedir. İlçelerimiz arasında Andırın’ın merkezle bağlantısını sağlayan kara yolunun asfalt 

çalışması bitti. Bu yol çalışmasının uzun yıllara yayılmasının sebeplerinin başında kışın çok sert geçtiği ve aşırı 

buzlanmaların olduğu bölgelerin fazlalığı. 

 

Kayseri-Kahramanmaraş duble karayolu Göksun a kadar tamamlanmak üzere. Bu çalışmaların 

neticelenmesi ardından Güneyi Kayseri’ye bağlayacak olan yol çalışmaları hızla başlatılacak. İlimizde mevcut 

altyapısı tamamlanan bir demiryolu hattı mevcut. Bu demiryolunun ilimiz adına ulaşıma açılması için 

Ulaştırma bakanlığı tarafından incelemeler tamamlandı. 

 

Ve yine Kahramanmaraş –Kayseri arasında ulaşıma ilave olarak demir yolu güzergâh çalışmaları ile 

ilgili fizibilite çalışmaları yapıldı. 

 

İlimizde de ilçelerimizde olduğu gibi ulaşım sorunları devam etmektedir. 

 

Duble yolun bitmesi ve demiryolu çalışmaların hızlanması ilimizin ulaşım sorununda çözümleri 

hızlandıracaktır. Antep ve kayseri birer sanayi şehri. Bu şehirlerarasından son yıllarda hızla yükselen bir sanayi 

şehri doğuyor yani Kahramanmaraş parlıyor. 

Andırın Gelişim platformu sunumunda da özellikle üstünde durulan yaylacılık ve ormancılık alanında çalışma 

ve işleyişin etkili olabilmesi için Kadirli-Andırın –Göksun Karayolunun önemi büyük ölçüde önem arz 

etmektedir. Bu bağlantılar yapıldığında Göksun Kayseri Ankara bağlantısı daha rahat ulaşım imkânlarına 

dönüşecektir. 

 

Hayvan ürünlerinin Pazar açısından sanayileşmiş şehirlere ulaştırılması ve pazarı önemlidir. 

Bizler milletvekili olarak yasama görevi ile varız. Ve Bölge halkına hizmet için varız. Bu konularla ilgili 

bakanlıklar nezdinde çalışmalara ivme vereceğiz. Ve İkna etmek için çalışacağız. 

Milletvekili arkadaşlarımla birlikte bu yönde çalışmalara hız vereceğiz. 

 

En önemli sorunun Eğitimde olduğunu biliyorum. Meslek yüksekokulu konusunda gerekli 

iyileştirmeler yapılacaktır. Ve aynı durum Anadolu Lisesi içinde geçerlidir. 

 

Ufak bir anımı anlatmama müsaade buyurun.53 -54 yıllarında Andırın a voleybol turnuvaları için 

gidiyorduk. Ve o zamandan sonra Kariyer ve mesleki görevlerim sürecinde bir daha uğrayamadım Andırına. 

 

Siyasete girdikten sonra aradan geçen 30-35 yılın ardından tekrar Andırına vardığımda okullar aynı 

yerinde ve bu zaman diliminde hiçbir değişim yok. Her şey yerinde Voleybol sahası aynı. Okul aynı hayat aynı 

idi. 
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Fakat iktidara gelmiş olmamızın ve icra görevinin bana verilmiş olmasının ardından ilimizin 40-50 yıllık 

geri kalmış eğitim sorunlarına elimizden geldiğince çözümler ürettim. Ve bu konuda da her kesimden birçok 

konuda eleştiri de aldım. Bu 40-50 yıllık geri kalmışlığı az da olsa dindirdiğimi düşünüyorum. İlimiz ilçeleri ile 

bağlantılı olarak büyüyor ve hızla sanayileşiyor. Bu konulardan birisi de organik tarım çalışmaları. Elbistan 

termik ’in etrafına verdiği zarar gün be gün artıyor. Bunun önlemi alınmadığı takdirde kuzey ilçelerimiz büyük 

tehlike altında. Milletvekili arkadaşlarım adına söz veriyorum elimizden gelen her türlü girişim yapılacaktır. 

İlimiz vekilleri adına bana söz verildiği için milletvekili arkadaşlarıma teşekkür ediyor herkese saygı sevgi ve 

selamlarımı sunuyor, iyi akşamlar diliyorum. 

 

 

Vahit Kirişçi  ( AK PARTİ Adana Milletvekili ) 

 

Sayın başkanım ve milletvekili arkadaşlarım, değerli misafirler herkese saygı sevgi ve selamlarımı 

sunuyorum. 

 

Tirşiğin sıcaklığında bizleri bir araya toplayan Andırın Gelişim Platformuna teşekkürlerimi sunuyorum. 

 

Kahramanmaraş doğumluyum. Eğitim için gittiğim Adana da eğitim hayatımın devamında ordan 

evlenip Adana ya yerleştim. Gördüğüm kadarıyla Andırınlıların Adana da iyi bir sivil toplum yapılanması 

mevcut. Andırın kendi için üretim mi yoksa Pazar için üretim mi bunu planlamalı. Bunu da sunumdan 

gördüğüm kadarıyla yapmışlar. Çünkü üretimin pazara dayalı olmasında, pazarın olmazsa olmazı ulaşım 

sorunudur. 

 

Andırınlılar eğitim konusunda Kahramanmaraş’a nazaran daha öndedir. Bu yüzden de eğitimli 

ilçenizin hakkını teslim etme vaktidir. 

 

Benim uzmanlık alanım olan Tarım konusunda üzerime düşen her türlü konuda eksiksiz yerine 

getirilmesi hususunda çalışmalar yapacağım. 

 

Adana milletvekilleri olarak bizler üzerimize düşen görevleri her daim göğüslemeye hazırız. Söz hakkı 

bana verildiği için milletvekili arkadaşlarıma teşekkür ediyor herkese saygı sevgi ve selamlarımı sunuyor, iyi 

akşamlar diliyorum. 

 

 

 

Hakan Coşkun ( MHP Milletvekili ) 

 

Sayın başkanım ve milletvekili arkadaşlarım, değerli misafirler herkese saygı sevgi ve selamlarımı 

sunuyorum. 

 

Osmaniye nüfusunun üçte ikisine yakını Andırınlı. Ve Bu konuda Genel başkanımız bile Andırını 

Osmaniye’nin bir parçası olarak görüyor. 

 

Sayın milletvekili arkadaşlarım Artık Andırını üvey evlat olarak görmekten vaz geçelim. Üvey evlat 

olarak yıllarca sessiz kalan ilçemizi sahiplenelim. 

 

Kadirli Andırından, Andırın Kadirliden ayrılamaz. Bunu göz ardı etmeden dikkatle Andırın için hareket 

vaktidir diyerek yola çıkma vakti olduğunu vurgulayan Andırın Gelişim platformuna teşekkür ediyorum. 
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Kahramanmaraş milletvekili büyüğümüz değerli ağabeyimiz Mehmet Sağlam bey duble yol 

getireceğini söyledi. yeter ki siz duble yolu yapın biz Otoban getirmek için elimizden geleni yapacağız. 

 

Osmaniye milletvekilleri olarak bizler üzerimize düşen görevleri her daim göğüslemeye hazırız. Söz 

hakkı bana verildiği için genel başkanım ve milletvekili arkadaşıma teşekkür ediyor herkese saygı sevgi ve 

selamlarımı sunuyor, iyi akşamlar diliyorum. 

 

 

Kürşat Özdemir ( Andırın Kaymakamı ) 

 

Sayın başkanım, sayın milletvekilli büyüklerim, değerli misafirler herkese saygı sevgi ve selamlarımı 

sunuyorum. 

 

Ben çiçeği burnunda daha iki haftalık Andırın Kaymakamı Kürşat Özdemir. 

Bu yörenin bir evladı yetiştirdiği bir yönetici olarak Andırına hizmet etmek benim için bir şereftir. 

 

Böyle bir organizasyon için AGP ye teşekkür ediyorum. Andırın Kahramanmaraş ve Çukurova 

kültürünün kesişim noktasında önemli bir noktadır. 

 

Andırının en büyük gücü eğitimli insan gücüdür. Andırının kanayan yaralarından birisi olan Kadirli-

Andırın-Göksun karayolunun belirsizliği. 

 

Bu konuda ilk adım atılmış olup Kadirli-Andırın arası çalışmalara başlanmıştır. 

Andırının hayallerinin gerçeğe dönmesi noktasında siz vekillerimden desteklerini bekliyoruz. 

Tekrar sayın milletvekillerimize, başkanımıza ve değerli misafirlerimize saygı sevgi ve selamlarımı sunuyor iyi 

akşamlar diliyorum. 

 

 

 

Davut Çuhadar ( Osmaniye Belediye Başkanı ) 

 

Sayın başkanım, sayın milletvekilli büyüklerim, değerli misafirler herkese saygı sevgi ve selamlarımı 

sunuyorum. 

 

Eğitimin yüksek seviyelerde olduğu ilçemiz Andırının yetiştirmiş olduğu hemşerilerimiz devletin farklı 

kademelerinde görevlerinin başındalar. 

 

Andırının Çukurova’ya açılan yüzünde yer alan Osmaniye’de yaşamımız devam ederken Allah nasip 

etti Osmaniye belediye başkanı oldum. Andırından ayrılanlar Osmaniye’yi Andırın gibi kabullenip 

sahiplendiler. Bu yüzden de Andırın Osmaniye’nin bir ilçesiymiş gibi görülmüştür hep. Andırın Osmaniye 

içinde var olan en değerli temel taşlarından birisidir. 

Osmaniye nüfusunun %40 civarı Andırınlı. Ve Osmaniye’nin şöyle bir gerçeği var. İlimize gelen şehitlerden 2 

de 1 i Andırın kökenli. Ve Osmaniye Andırın iç içe geçmiş sahip çıkılası değerlerin var olduğunu vurgulamıştır. 

 

Bir anım var sizlere anlatayım. 

Belediye başkanlığındaki makamımda 2 resim var. Başkanlık görevimde hediye edilmişti. 

1.Resim Osmaniye şehrinin genel görünümü.2.Resim Aslantaş Barajı. 
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Bir gün bir toplantı sonunda yerel basında çalışan arkadaşların sorularına maruz kaldığım an sorulardan birisi 

şuydu. 

 

Bu resim neresi? 

Bende orası Aslantaş Barajı diye cevap verdim. Ardından ya peki o arkadaki dağ manzarası o heybetli 

görünüm neresi diye soruldu. 

 

İşte orda verdiğim cevap şuydu. Orası var ya orası işte KUTSAL TOPRAKLAR. Yani Tirşiğin Diyarı Benim 

canım memleketim Andırın Toprakları dedim. 

 

Bu yüzdendir ki sahip çıkma vakti geldi Andırın için varız diyenlerdenim. 

Bu güzel organizasyona vesile olan AGP na ve katılımcı vekillerimize ve değerli hemşerilerimize tekrar saygı 

sevgi selamlarımı sunuyor, iyi akşamlar diliyorum. 

 

 

Baki Tezcan (Andırın Belediye Başkanı) 

 

Sayın başkanım, sayın milletvekilli büyüklerim, değerli misafirler herkese saygı sevgi ve selamlarımı 

sunuyorum. 

 

Andırın Belediye Başkanı olarak temel amacım belediyemizin başta alt yapı sorunları olmak üzere 

problemlerini çözmek, halkımızın huzur ve güven içerisinde yaşamasını sağlamaktır. Bu uğurda gece-gündüz 

çalışmaktayız. Bizlerin bu çalışmalarının yanında Andırın Gelişim Platformunun da dışarıdan Andırının 

sorunlarına eğilmesi, takip etmesi hepimizi memnun etmektedir.  

 

Bugün gelişme ve kalkınma denince proje akla gelmektedir. Andırın belediyesi olarak ilçemizde 

yürütülen projelere yetkimiz çerçevesinde destek oluyoruz ve işbirliği yapıyoruz. Özellikle merkezde yapılan 

projelere katılıyoruz. Platformun projeler yapması ve uygulanması için çaba göstermesine katılıyorum. 

Kaymakamlık, Meslek Yüksekokulu ve belediye olarak her türlü işbirliği için çalışıyoruz. 

 

Ankara’da Andırının sorunlarını görüşmek üzere yapılan toplantı çok faydalı olmuştur. Yıllardır böyle 

bir çalışmayı Andırın görmemişti. Her türlü problemleriniz ve çözüm önerileri Milletvekillerimize anlatıldı. 

Platformun hedeflediği gibi Andırın, Kahramanmaraş, Osmaniye ve Adana illerini birlikte ilgilendirmektedir. 

Üç İlin Milletvekillerinin bizimle birlikte olması bu açıdan faydalı olmuştur.  

 

Biz Andırın belediyesi olarak her türlü işbirliğine hazırız. Andırın Gelişim Platformunun çaba ve 

gayretlerini destekliyorum. Emeği geçenleri ayrı ayrı kutluyorum. Başarılar diliyorum.  

 

 

Mustafa Türkmenoğlu ( Kadirli Belediye Başkanı ) 

 

Sayın başkanım, sayın milletvekilli büyüklerim, değerli misafirler herkese saygı sevgi ve selamlarımı 

sunuyorum. 

 

Kadirli Andırın birbirinden ayrılamaz. Çünkü biri birine öyle bağlıyız ki tıpkı etle tırnak gibi. 

Bu ticari kültürel ve sosyal alanda olduğu gibi. 

Andırın Kadirlinin yaylası gibidir. Kadirli Andırının Ankara kapısı, yani Türkiye’ye açılan kapısı gibi. 

 

Kadirlide otogarda yaşanan bir olayı aktarayım sizlere. 
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Andırına tayini çıkan bir genç Doktor Adana’dan biner otobüse Andırına doğru yola çıkar. 

Andırına ulaşmak için Kadirliye uğramak gerek. 

 

Malum kadirli otogarda tablacılık yapan seyyar satıcılar var. Tablada tirşiklik pancar satıyorlar. Fakat 

andırın doktoru geldi andırın doktoru geldi çığırıyorlar. 

Tam bu esnada Andırından gelen araba ile Adanadan doktorun geldiği araç aynı anda garaja yanaşır. Ve doktor 

tam tablacının olduğu yerden iner. Tablacı çağırır. Andırın Doktoru geldi Andırın Doktoru geldi… 

 

Doktor şaşırmış tabi. Hiç kimseye bahsetmemiş hayatında ilk kez gördüğü adam o ilçeye doktor olarak 

gittiğini nerden biliyor diye afallamış. 

Hemen sormuş. Amca sen benim Andırın doktoru olduğumu nerde bildin demiş. Tablacı amca da yavrum ben 

nerden bileyim senin Andırın doktoru olduğunu. 

 

Ben hem sana demedim Andırın doktoru diye. Bak bu pancarlar var ya işte onlara dedim der. 

Doktor şaşırır ve biraz sohbetin ardından ne hacet ki bu yemek sizde varsa benim doktor olarak gitmeme ne 

hacet der. 

 

O yüzden sahip çıkalım derim Andırın kültürümüze. 

Bu güzel organizasyona vesile olan AGP na ve katılımcı vekillerimize ve değerli hemşerilerimize tekrar 

saygı sevgi selamlarımı sunuyor, iyi akşamlar diliyorum 

 

 

Ahmet Yaycıoğlu ( İş Adamı- Mühendis) 

 

Sayın başkanım, sayın milletvekilli büyüklerim, değerli misafirler herkese saygı sevgi ve selamlarımı 

sunuyorum. 

 

Andırın hizmet alacak dendi aldı mı peki. Aldı. Ama nasıl aldı. Eğitim seviyesi il düzeyinde istatistiklerle 

belgeli olan Andırın Bu yönüyle ilimizin yüz akı. 

 

Ne yazık ki kadersiz olan ilçe Andırın sahipsizliğin cezasını hep çekti. 

Bir vali Muavinimizin sıkıntısı için girişimlerde bulunulmasını talep ettik başımıza gelmeyen kalmadı. 

 

O yüzden sahipsiziz andırın olarak. 

Bize ya imam olursun, ya imam bulursun dendi hep. O yüzden biz kendi imamımızı kendimiz bulacağız. 

Sorunları olan Andırın Elinden tutulmayan ise yine Andırın. Bekleyen sumen altı edilmiş projelerin 

Andırın nezdinde faaliyete geçmesi adına çalışmalara başlanılmasını istiyorum. 

 

Bu güzel organizasyona vesile olan AGP na ve katılımcı vekillerimize ve değerli hemşerilerimize tekrar 

saygı sevgi selamlarımı sunuyor, iyi akşamlar diliyorum 

 

Ali Çanak (   İstanbul Andırınlılar Kültür Ve Yardımlaşa Derneği Başkanı  )  

 

 

Bizler Andırından koparak yurdun bütün köşelerine dağılmış ama memleketini unutmammış 

insanlarız. Hepimizin Andırından çıkış hikâyesi vardır. Hemşerilerimiz ekmeğini taştan çıkaran, namuslu ve 

dürüst insanlardır. Okumuş- yazmış, işi ve mesleği olan insanlardır. 

Bizler Andırın Gelişim Platformu etrafında Andırına hizmet etmek için toplanmış bulunuyoruz. 

Şimdiden Ankara buluşmasıyla bir ilki gerçekleştiriyoruz. Kahramanmaraş, Osmaniye, Adana illerimizin 
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Milletvekilleri bölgemizin Kaymakam ve Belediye Başkanları Andırınlı Sivil Toplum Kuruluşları ve seçkin 

hemşerilerimizle bir aradayız. Bu güzide insanların çabaları mutlaka ses getirecektir. Memleketimize hizmet 

eden herkese teşekkür ediyorum. Saygılarımı sunuyorum.  

   

Ali Sarıbıyık -Ankara Andırınlılar Eğitim Kültür Yardımlaşma Derneği Başkanı  

 

 

Andırın Gelişim Platformu etrafında sivil toplum kuruluşları olarak toplanıp bir araya gelmiş 

durumdayız. Amacımız Ankara’da Kahramanmaraş, Osmaniye ve Adana Milletvekillerimize seçimlerinden 

dolayı görevlerini kutlamak ve ilçemizin sorunlarını kendilerine topluca aktarmak. Bu vesile ile dışarıda ki 

Andırınlı hemşerilerimizle görüşmek ve tanışmak hedeflerimiz arasındadır. Bu salonda 140 kişi birbirleriyle 

yıllar sonrada olsa yeniden buluştular.  

 

Üç İlimizin Andırına bağlantısı vardır. Andırındaki sorunlar. Bu üç ilimizi ilgilendirmektedir. Dolayısıyla 

onların destek ve yardımlarıyla problemlerinizi daha kolayca çözebileceğimize inanıyoruz.  Bu nedenle bir 

araya gelmiş bulunuyoruz. Bu toplantının sonucunda problemlerimizin artık sahiplenileceğini, Andırının yalnız 

olmadığına inanmak istiyoruz. Artık hepimiz Andırının ve bölgemizin problemlerini takip etmek için 

işbirliğimizi artıracağız. Bütün katılımcılara başarılar dilerim. Saygılarımı sunarım. 

 

 

Misal Bolat (Adana Andırın Kültür Ve Dayanışma Derneği Başkanı) 

 

Sayın başkanım, sayın milletvekilli büyüklerim, değerli misafirler herkese saygı sevgi ve selamlarımı 

sunuyorum. 

 

Ahmet Yaycıoğlu söylenmesi gerekenleri az çok belirtti. Sizlerden tek talebimiz mevkisi itibari ile önü 

açık olan değerli hemşerilerimizin bir az çok az biraz iteklenmeye ihtiyacı var. Onların sizlerden gelecek siyasi 

desteğe ihtiyaçları var. Andırın insanı bunu hak ediyor. Bu konuda sizlerden destek beliyoruz sayın vekillerim. 

 

Eğitim ve ulaşım sorunları devam eden ana sıkıntılarımız. Bunu çözümü için sonum yapılmıştır. 

Çalışmalarımızda yanımızda olduğunuzdan dolayı teşekkürler. 

Bu güzel organizasyona vesile olan AGP na ve katılımcı vekillerimize ve değerli hemşerilerimize tekrar saygı 

sevgi selamlarımı sunuyor, iyi akşamlar diliyorum 

 

Cezmi Yurtsever ( Tarihçi yazar ) 

 

Sayın başkanım, sayın milletvekilli büyüklerim, değerli misafirler herkese saygı sevgi ve selamlarımı 

sunuyorum. 

 

Andırın tarihini yazmak çocukluğumdan beri hayâlımdı. Bu konuda Adana vali yardımcılığı görevinde 

iken bizleri bir birimize bağlayan değerlerimiz vardı. Bu değerlerin başında tarihi ve kültürel değerlerin 

arasında olabilecek olan Yaycığolu konağı ve Abaza Durdundu mezarının yapılmasıdır. 

 

Bunlar tarihe arman ve yatırım kalemleridir. 

 

Bu güzel organizasyona vesile olan AGP na ve katılımcı vekillerimize ve değerli hemşerilerimize tekrar 

saygı sevgi selamlarımı sunuyor, iyi akşamlar diliyorum 
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DEĞERLENDİRME 
 

21 OCAK 2008 ANKARA BULUŞMASI BAŞARI İLE GERÇEKLEŞMİŞTİR 

 

Yurdun değişik yörelerine dağılmış ve Sivil Toplum Örgütleri etrafında bir araya gelmiş Andırınlılar 

Platform etrafında toplanarak etkinliklerini sürdürmektedir. Ankara’da Kahramanmaraş, Adana, Osmaniye 

Milletvekilleri ile bir araya gelerek bölgeyle bağlantılı Andırının sorunları ve çözüm önerilerini yemekli 

toplantıda konuştular. 

 

Toplantıya Andırın, Kadirli, Osmaniye Mahalli İdari Yöneticileri olan Belediye Başkanları ve Andırın 

Kaymakamı katıldı. Değişik illerde bulunan Andırınlılar bireysel olarak bulundular.   

Kahramanmaraş, Adana ve Osmaniye Milletvekillerinin ve Bölge belediye başkanları Andırın Kökenli sivil 

Toplum kuruluşlarının katılımıyla 21 Ocak 2008 tarihinde gerçekleşen Ankara buluşması başarı ile 

sonuçlanmıştır.  

  

Bütün katılımcılara, televizyon - basının değerli mensuplarına ve tüm hemşerilerimize katılımlarından 

dolayı teşekkür eder saygılar sunarız. 

 

                                                                                 Andırın Gelişim Platformu  

  

 

 

ANDIRIN GELİŞMELİ 

 

Andırın Gelişim Platformunun 21 Ocakta yapılan toplantısı oldukça yararlı olduğu kanısındayım. 

Andırın yöneticileri çok etkilenmiş.  Andırının üst yöneticileri ile 

yaptığımız geçen haftaki toplantıda Andırının büyük bir lobi oluşturduğu kanaatindeler. 

Buda Andırın Gelişim Platformunun, Bölgemizin ve Ülkemizin 

gelişmesinde önemli bir Sivil Toplum Kuruluşu olduğunu göstermektedir. Andırın Meslek Yüksekokulu ve 

şahsım olarak bu çalışmaların içerisinde olmak istiyoruz. Andırının gelişmesi ve kalkınması amacında 

birleşmekteyiz. Sorumluluğumuzu ve rolümüzü yerine getirmeye hazırız. Daha çok proje boyutunda 

çalışmalarımız devam edecektir.  

 

 Dr. Hikmet Maraşlı 
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FAYDALI BULUŞMA 

 

Andırın ve özellikle Yeşilova Çukurova’nın bir parçasıdır. Her türlü ticari ekonomik faaliyetimiz 

Çukurova’yla olmaktadır. Ulaşımımız Çukurova üzerinden olmaktadır.  Yazın Çukurova halkı yayla amacı ile 

Andırına çıkar. Andırında yetişen ürünler Çukurova’ya pazarlanır.  

 

Ankara’da Kahramanmaraş, Osmaniye ve Adana’nın Milletvekillerinin katılımı ile Andırını 

konuşmamız çok faydalı olmuştur. Bu toplantıların Adana, Kahramanmaraş, Osmaniye, Kadirli ve hatta 

Andırında yapılması yerinde olur.  

 

Toplantıda Yeşilova ve Aşağı Andırının sorunlarını dille getirilmesi iyi olmuştur. Gerçekten yöremizin 

problemleri çözüm beklemektedir.  

 

Ankara toplantısını düzenleyerek bizleri bir araya getiren Andırın Gelişim Platformuna, katılan Sivil 

Toplum Kuruluşlarına ve Andırınlı hemşerilerimize teşekkür ediyorum.  

 

 

        HÜSEYİN KAYIRAN  

        Yeşilova Belediye Başkanı  
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ANKARA BULUŞMASI 

 

 

Andırın Gelişim Platformu,  ‘kuruluş gayesini’, çeşitli toplantılar, etkinlikler ve yayın yoluyla komu 

oyuna duyurdu. . 

 

AGP’nin bu çabası,  Andırın ve çevresi Çukurova’ya dair ‘neler yapılabilir ve/veya  yapılması gerekir’ 

tezi  üzerineydi. uzun soluklu ‘ufuk turu’ yapıldı; tekamül aşamasına gelindiğinde ise, derhal harekete geçildi. 

Hedef, Andırın ve Çukurova’ya dair ne gibi sorunlar varsa masaya yatırılıp, çözüm önerilerini bir proje 

çerçevesinde çeşitli kuruluşlara sunmak ve netice almak üzerineydi.  

 

AGP, mesleki alanlarında başarı göstermiş hemşerilerle irtibat kurarak, düşünce ve projelerini hayata 

geçirmek amacıyla girişimlerde bulunmuş ve bu hususta somut neticeler elde etmiştir. Artık, projelerin ve 

düşüncelerin, kamuoyu ile paylaşma zamanı gelmişti. Başkanımız Kağıthane Kaymakamı Sn. Ahmet Narinoğlu, 

21 Ocak 2008 tarihinde Ankara Tedaş Konuk Evi’nde Bölge Milletvekillerinin, Belediye Başkanlarının, 

Bürokratlar,  Sivil Toplum Kuruluşlarının,  Basın Mensupları’nın ve diğer katılımcıların da hazır bulunduğu 

güzide topluluğa bir sunum yaptı; ayrıca vekillerimize 70 sayfalık  ‘Andırın’ın Sorunları ve Çözüm Önerileri’ 

konulu ‘Proje Dosyası’ takdim etti. 

 

Böylesi bir sunum, Andırın tarihinde belki de bir ilkti. Katılım, beklenenin çok üstünde oldu. 

Katılımcıların memnuniyeti, yüzlerinden okunabiliyordu;  ifadelerini ya fısıltılar halinde; ya da direkt 

söylüyorlardı. Tablo karşısında moral bulmamak mümkün değildi. Malum,’marifet iltifata tabidir’ derler.  

 

Sunum öncesi ağızlar tatlandı. Tirşik Çorbası, yemeğin kraliçesiydi.  Üç saatlik bir zaman su gibi akıp 

giderken, özlenen vuslat sona ermişti.   

 

Evet… Bundan sonrası çok mühim! Herkes elini taşın altına koymalı, üzerlerine düşen vazifeyi yerine 

getirmeliler diye düşünüyorum. AGP burada, müşir rolünü üstlenmiştir.  Projelerin üretilmesinde, hayata 

geçirilmesinde öncülük edecektir. 
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Andırın heyecanı sürekli olmalı 

 

 Ocak 2008 tarihinde Andırın Gelişim platformu ve Andırın Dernekleri tarafından Ankara da organize 

edilen ve Andırının sorunlarının tartışıldığı bu toplantıda,  farklı illerimizde görev yapan yetişmiş, bürokraside 

ve iş hayatında belli bir noktaya gelmiş hemşerilerimizin Andırın için ne yapabiliriz düşüncesi ve heyecanı 

güzel bir başlangıcın ümit verici ipuçları olarak değerlendirilebilir. Benzer içerikli toplantılar 1994 yılında 

Andırında,  mayıs-2004’te Adana da ve mayıs-2007’de İstanbul da yapılmıştı. Geçmiş yıllarda yapılan 

toplantıların da verdiği sinerji ile bu toplantıda gönülden Andırın mefkuresine bağlı hemşerilerimizin kısa, orta 

ve uzun vadede Andırının çok yönlü kalkınmasının itici gücü olabileceği konusundaki sinyallerin bu toplantıda 

daha da belirginleştiği söylenebilir.  

 

Artık, önemli olan bu idealin ve heyecanın sürekli zinde tutulabilmesi ve  harekete geçirilebilmesidir. 

Bunun için, Andırın, Adana, Ankara ve İstanbul gibi Andırın derneklerinin aktif olduğu yerlerde benzer 

organizasyonların sürekli yapılması ve bir önceki toplantıdan şu anki toplantıya kadar Andırın için neyin veya 

nelerin yapılabildiğinin değerlendirilmesidir. Andırın için kimlerin neleri yapabileceği perspektifi içerisinde, 

koordineli bir görev paylaşımı daha kısa sürede Andırın vizyonuna ulaşmamızı sağlayacağı kanaatindeyim. 

 

 Olumsuz kış şartlarına rağmen 21 Ocak 2008 tarihinde Ankara da yapılan bu toplantıya Ankara 

dışından gelerek katılan ve emeği geçen hemşerilerimize, organizasyonu üstlenen Anakara’daki Andırınlılar 

Derneğine, Adana ve İstanbul’daki Derneklerimize, Andırın, Kadirli ve Osmaniye Belediye Başkanlarımıza, 

Kaymakamlarımıza ve Bölge Milletvekillerimize toplantıyı onurlandırmaları münasebetiyle şükranlarımı 

sunuyorum. 

 

Prof. Dr. Kadir SALTALI 

 

 

 

ANDIRINLI OLMAK BİR ONURDUR AYRICALIKTIR 

 

 

Çevre İlçelerimizin insanlarıyla karşılaşsak bile onları kendimizden ayrı olarak hiçbir zaman görmedik. 

Her zaman için toprağımız oldular çünkü biz aynı toprağın aynı kültürün insanıyız bizim için K.Maraş demek, 

Andırın Demek, Osmaniye demek,  

 

Ankara da yapılmış olan gelişim platformu toplantısı da bunun en güzel örneğidir bir bütün olarak 

orda toplanıldı bölge olarak. Değerli büyüklerimiz liderliğinde neler yapabiliriz bu bölgeyi nasıl kalkındıra biliriz 

keşfedilmemiş güzelliklerimizi gün yüzüne çıkarıp bu bölgeye bu ülkeye daha fazla nasıl katkı sağlayabiliriz 

bunlar değerlendirildi. Milletvekillerim izinde katılması toplantıya elbette katkı sağlamıştır. Birlik olarak 

hareket etmek zorundayız bunun en güzel örneğini Andırın gelişim platformu öncülüğünde yaptık devamı 

gelecek buna inanıyoruz. 

                                                                                         

                                                                                   Mustafa COŞKUN 

                                                                                             Andırın  
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ANDIRIN GELİŞESİ BÖLGENİN GELİŞİMİDİR 

 

Ankara buluşmasına gelene kadar geride yıllar süren bir çalışma ve toparlanma var 1994 ;Yılında 

Andırında yapılan İlçenin kalkınmasına yönelik toplantı başlangıç sayılabilir. 2004 yılında Andırın çalışma 

grubunun Adana’da yapılan Andırın üzerine tartışmalar ve swot analizi çalışmaları ikinci önemli adımdır. 

Adana da oluşturulan Andırın çalışma grubu İstanbul’da Andırın Gelişim Platformuna dönüşerek yurt içi ve 

yurt dışına dağılmış Andırınlı şahsiyetlerin, kurulan sivil toplum kuruluşlarını bir araya getirmeyi 

hedeflemektedir. Amacıda oluşan birikimden yararlanarak Andırının ve bölgenin gelişmesine, yaşam 

standartlarının yükselmesine yardımcı olmaktadır. 

  

21 ocakta yapılan Ankara buluşması bu çalışmaların bir semeresidir. Platformun merkez yönetimle 

tanışması karar organlarına bölgenin sorun ve çözümlerinin sunması olayıdır. Başarılı geçtiği kanaatindeyim. 

Bu başarı Andırına aittir. Sonucundan da Andırın yararlanacaktır.  

   

MUSTAFA DEMİRCİ 

 

 

 

Andırın’ın Kalbi Ankara’da Attı 

 

Kağıthane Kaymakamımız Sayın Ahmet Narinoğlu, “Andırınlılar Platformunun” Ankara Buluşmasına 

katılmamız için yaptığı nazik davet sonrası karşılaştığımız manzara tek kelimeyle cesaret vericiydi. Salonu 

dolduran ve her biri alanlarında yetkin şahsiyetlerin bir araya gelmeleri hem bir ihtiyacı hem de bir gücü ifade 

ediyor. Organizasyonun kusursuzluğu ve samimiyet duygusu bunca insanın bir araya gelmesinde önemli bir 

rol oynamış kuşkusuz. Bu buluşmada yapılan değerlendirmelerin hayata geçmesi, büyük ölçüde Andırınlı 

kamu yöneticilerinin, akademisyenlerin, iş adamlarının ve sivil toplum kuruluşlarının ortak bir çatı altında ve 

somut bir proje etrafında hareket etmesine bağlı olmalı.  

 

Buluşmada yer almaktan Andırın’da faaliyet gösteren bir Sivil Toplum Kuruluşu olarak oldukça 

heyecan duyduk. Uluslararası Mavi Hilal Vakfı olarak 1 yıla yakın bir zamandır Andırın ve Göksun bağlı 29 

köyde BTC Toplumsal Yatırım Programı çerçevesinde çalışmalar yapıyoruz. Tarım ve hayvancılığın gelişimine 

katkı sağlamak için kurulmuş ekibimiz mütevazılığını elden bırakmadan, yaptıklarını abartamadan 

profesyonelce çalışmalarını yürütüyor. Andırın’da meyveciliğin gelişimine katlı sağlamak amacıyla Andırın 

Tarım İlçe Müdürlüğü ile toplu yetiştiricilere 9 bin adet meyve fidanı sağlanması, ahududu böğürtlen 

üretiminin başlatılması, tarım ve hayvancılık alanında yaygın eğitimlerin verilmesi, barınakların ıslahı gibi 

birçok alanda 2007 yılında çalışmalar yürüttük. 2008 yılında da özellikle Kahramanmaraş’ta dondura sanayine 

entegre bir biçimde ahududu böğürtlen üretimini yaygınlaştırmayı hedeflemekteyiz.  

 

Uluslararası Mavi Hilal İnsani Yardım ve Kalkınma Vakfı ve Vakfımızın Andırın ve Göksun’da yürüttüğü 

projeler hakkında bilgiyi www.ibc.org.tr adresinden edinebilirsiniz. 

 

Recep UKER 

Başkan 

 

 

 

 

 

 

http://www.ibc.org.tr/
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ANDIRIN HEYACINI  

 

Ankara da yapılan genel kurultayda hem bir nostalji hem de genel andırın sorunları ve  ne yapılabilirlik 

heyecanını bizlere yaşattığın için sonsuz saygı ve selamlarımı sunar, bunun her zaman bir başlangıç olmasını 

temenni eder, bu platformda tüm emeği geçenlerin ellerine sağlık dileklerimle... En kısa zamanda 

kucaklaşmak temennisiyle 

 

Soner Kesme 

 

 

 

ANDIRIN VE TİRŞİK DERGİSİ 

 

Bizim yöremize hitap eden diğer yörelerden farklı kılan her derde deva Andırın denilince akla gelen 

Andırın Doktoru Tirşiktir. 

 

İşte ANDIRIN işte TİRŞİK…  

  

Her şey unutuluyor ama unutulmayan bir şey vardır. O da bıraktığınız eserlerdir. Tirşik dergisi yayın 

hayatına devamı yönünde başarılar diliyorum.  

 

Ayrıca Tirşik okuyucularına selam ve sevgilerimi sunuyorum. Kutluyorum Kaymakam beyi ve siz 

değerli Hemşerilerimi. Bu birliktelikte herkesin gayretlerinin olduğunu biliyorum. Onlardan da Tirşik dergisinin 

ileriki sayılarında ayrı ayrı bahsedeceğim. 

 

 Sizlerle bundan sonraki sayılarınızda buluşmak dileğiyle saygı, sevgi ve muhabbetlerimi sunuyorum. 

 Ayrıca Ankara buluşmasından bahsetmek istiyorum. Andırın Gelişim Platformu Andırın temsilcilerini, 

Sivil Toplum Kuruluşlarını Ankara’da bir araya getirdi. Yani bizleri derledi toparladı. Emeği geçen herkesi 

kutluyorum. Başarılarının devamını diliyorum.  

 

 Unutmayalım ki böylesi memleket sevdaları oldukça memleket meselelerimiz tartışılacak, hep 

beraber çözümüne imza atacağız. 

 

         Vahit KAHVECİ 

        Geben Kasabası Belediye Başkanı 
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BASINDA ANKARA BULUŞMASI 
 

 

ANADOLU AJANSI - HALUK YAVUZHAN 

 

Andırın Gelişim Platformu Yemeği,  

 

TBMM Başkan vekili Nevzat Pak dil Andırın Gelişim Platformu tarafından düzenlenen yemeğe katıldı. 

 

Yemeğe Milli Eğitim Komisyonu Başkanı ve Kahramanmaraş milletvekili Mehmet Sağlam da katıldı. 

 

Yemeğe Milli hakem Selçuk Dereli de katıldı. 

 

 

http://www.andirinli.org/ 

 

 

Andıranlılar Anakarada 21 Ocakta bir araya geldi.  

 

İstanbul Andırın Gelişim Platformu ve Anakaradaki Andıranlılar Derneğinin öncülüğünde Adana, 

Osmaniye, Kahramanmaraş, Andırın ve diğer illerdeki Andırın sivil toplum kuruluşlarının katkılarıyla Ankara 

Tedaş Sosyal tesislerinde düzenlenen "Yemekli Koordinasyon Toplantısı" Kahramanmaraş, Adana ve 

Osmaniye politikacıları başta olmak üzere Türkiye’nin değişik illerinden hemşerilerimizin katılımıyla 

gerçekleşti.  

 

Toplantıya Kahramanmaraş Milletvekilleri Nevzat Pakdil, Prf.Dr. Mehmet Sağlam, Dr.Cafer Tatlıbal, 

Mehmet Akif Paksoy, Veysi Kaynak, Adana Milletvekilleri; Prf.Dr. Vahit Kirişçi, Kurşat Atılgan ve Osmaniye 

Milletvekili Hakan Çoşkun, Osmaniye,Kadirli, Andırın, Geben, Yeşilova belediye başkanları ve Andırın parti 

başkanları katıldı.  

 

Tirşik özel menülü yemeğe mazeretleri nedeniyle katılamayan diğer bölge milletvekillerinden, MHP 

Genel Başkanı Dr. Devlet Bahçeli, AKP Genel Başkan Yardımcısı Dengir Mir Mehmet Fırat ve diğer 

politikacılar telgrafları ile kutlama mesajı yollamışlardır.  

 

Koordinasyon komitesi başkanı Kâğıthane Kaymakamı Ahmet Narinoğlu Andırının sorunlarını dile 

getiren bir sunum yapmıştır.  

 

Yemekte Kahramanmaraş milletvekilleri adına Prf.Dr.Mehmet Sğlam, Aadana Milletvekilleri adına, 

Prf.Dr.Vahit Kirişçi ve Osmaniye Milletvekilleri adınada Hakan Çoşkun birer konuşma yaparak bölgenin ortak 

sorunlarını dile getirerek çözüm için gerekli katkıyı sağlamaya hazır olduklarını belirtmişlerdir.  

 

Osmaniye Belediye Başkanı Davut Çuhadar, Kadirli Belediye Başkanı Mehmet Türkmenoğlu, Andırın 

Kaymakamı Kürşad Özdemir, FİFA hekemi Selçuk Dereli, KanalA televizyonu genel yayın yönetmeni Alper 

Tan, Eski Milletvekilimiz Ali Şahin, Başbakanlık Yüksek Denetleme Kurulu üyesi Mehmet Öksüz, Doc.Dr Kadir 

Saltalı, Anakara Andırınlılar Derneği Başkanı Ali Sarıbıyık, Adana Andırınlılar Derneği Başkanı Misal Polat, 

Prf.Dr. Nedim Çetin, İnşaat Yüksek Mühendisi Müteahhit Ahmet Yaycıoğlu, kısa birer konuşma yaparak 

Andırın ve bölgenin sorunlarına dikkat çekmişlerdir.  
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Türkiye’nin değişik illerinden yaklaşık 200 kişinin katıldığı yemeğe Anakaradaki Kahramanmaraş, 

Osmaniye ve Adana sivil toplum kuruluşlarının başkanları da davet edilmiştir.  

 

Yemekte Andırının en önemli sorunlarından Kadirli-Andırın-Göksun yolu, işsizlik, yayla turizmi ve 

doğal kaynakların verimli kullanılması ana tema olarak işlenmiştir.  

 

 

http://www.andirinpostasi.com/133.html 

 

 

ANDIRIN GELİŞİM PLATFORMUNUN ANKARA BULUŞMASI 

 

Kahramanmaraş ve Çukurova’nın ayrılmaz parçası olan Andırın’ın bölgeyle bütünleşmiş konularını 

görüşmek, işbirliği yapmak ve tanışmak amacıyla birçok sivil toplum kuruluşu Ankara Tedaş tesislerinde bir 

araya geldi.  

 

Birçok davetlinin katıldığı geceye TBMM Başkan Vekili Nevzat Pakdil, Kahramanmaraş Milletvekilleri 

Prof. Dr. Mehmet Sağlam, Veysi Kaynak, Cafer Tatlıbal, M.Akif Paksoy, Osmaniye Milletvekili Hakan Coşkun, 

D.Mehmet Kastal, Kağıthane Kaymakamı Ahmet Narinoğlu, Andırın Kaymakamı Kürşad Özdemir, Gaziantep 

Şehitkamil Kaymakamı Ali Çınar, Osmaniye Belediye Başkanı Davut Çuhadar, Kadirli Belediye Başkanı 

Mustafa Türkmenoğlu, Andırın Belediye Başkanı Baki Tezcan, Yeşilova Belediye Başkanı Hüseyin Kayıran, 

Geben Belediye Başkanı Vahit Kahveci, Milli Hakem Selçuk Dereli, Andırın’lı Siyasi Parti Temsilcileri, 

İşadamları ve Daire Amirlerinin yanısıra geniş bir halk topluluğu katıldı. Gecede bir konuşma yapan Andırın 

Gelişim Platformu Başkanı İstanbul Kağıthane Kaymakamı Ahmet Narinoğlu, katılanlara teşekkür ederek 

Andırın’ın sorunlarını anlattı.  

 

Prof. Dr. Mehmet Sağlam’da Kahramanmaraş’ın özellikle kuzey ilçelerinin Türkiyenin en gelişmemiş 

ilçeleri arasında bulunmaktadır diyerek şunları kaydetti. “Kahramanmaraş son zamanlarda sanayileşen bir 

şehir, bu sanayileşme ile tüm bölgeye ekonomik güç verecektir, Andırın’ın en önemli sorunlarından birisi ise 

ulaşımdır. Bunu da çözeceğiz” dedi.  

 

Andırın Kaymakamı Kürşad Özdemir’de yaptığı konuşmasında,  

“Andırın’a geleli 2 hafta gibi bir zaman oldu, bu güzide ilçede görev yapmaktan kendimi şanslı hissediyorum. 

Ben Andırın’ımızı memleketimize, ülkemize vatanperver insan yetiştiren adeta bir insan fabrikasına 

benzetiyorum, bu konuda da Andırın Kaymakamı olarak kendimi çok şanslı hissediyorum” dedi.  

Osmaniye Belediye Başkanı Davut Çuhadar ve Kadirli Belediye Başkanı Mustafa Türkmenoğlu’da geceyi 

organize edenlere teşekkür ederek Andırın için yapılacak hizmetlere her zaman destek vereceklerini 

belirttiler.  
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Andırın Postası-Özel 

ANDIRIN GELİŞİM PLATFORMU 21 OCAK TA ANKARADA 

 

 

 

 

 

 

 

Kahramanmaraş ve Çukurova’nın ayrılmaz parçası olan 

Andırın’ın, bölgeyle bütünleşmiş konularını görüşmek, işbirliği 

yapmak ve tanışmak amacıyla 21 Ocak’ta Ankara’da 

Koordinasyon toplantısı düzenliyor. 

Andırın Gelişim Platformu tarafından organize edilen toplantıya 

birçok Sivil Toplum Kuruluşu’da destek veriyor. 

İstanbul Kültür Yardımlaşma ve Dayanışma, Ankara Andırın 

Yardımlaşma ve Dayanışma, Adana Andırınlılar Kültür ve 

Dayanışma, Andırın Kültür Eğitim Sağlık Yardımlaşma, Geben 

Gelişim Girişim Derneklerinin yanı sıra Kahramanmaraş 

temsilcileri, Osmaniye Temsilcileri, Kadirli Temsilcileri, Andırın 

Postası ve Tirşik Dergisi gibi kuruluşlarda koordinasyon 

toplantısında yer alacak.  

Bahçelievler TEDAŞ Tesislerinde saat 19.00’da düzenlenecek 

olan toplantıya çok sayıda hemşerilerimizde davet edildi. 
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21 OCAK 2008 Ankara Buluşması Başarı İle Gerçekleşmiştir 

 

Yurdun değişik yörelerine dağılmış ve Sivil Toplum Örgütleri etrafında bir araya gelmiş Andırınlılar 

Platform etrafında toplanarak etkinliklerini sürdürmektedir. Ankara’da Kahramanmaraş, Adana, Osmaniye 

Milletvekilleri ile bir araya gelerek bölgeyle bağlantılı Andırının sorunları ve çözüm önerilerini yemekli 

toplantıda konuştular. 

 

Toplantıya Andırın, Kadirli, Osmaniye Mahalli İdari Yöneticileri olan Belediye Başkanları ve Andırın 

Kaymakamı katıldı. Değişik illerde bulunan Andırınlılar bireysel olarak bulundular.   

 

Kahramanmaraş, Adana ve Osmaniye Milletvekillerinin ve Bölge belediye başkanları Andırın Kökenli 

sivil Toplum kuruluşlarının katılımıyla 21 Ocak 2008 tarihinde gerçekleşen Ankara buluşması başarı ile 

sonuçlanmıştır.  

  

Bütün katılımcılara, televizyon - basının değerli mensuplarına ve tüm hemşerilerimize 

katılımlarından dolayı teşekkür eder saygılar sunarız. 

 

                                                                                 Andırın Gelişim Platformu  
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HABER – MENDERES ÖZAT 

KADİRLİ POSTASI GAZETESİ 

 

 

ANDIRINLILAR ANKARA’DA BULUŞUYOR 

 

21.01.2008 

   

Andırın gelişim Platformu önderliğinde 21 ocak 2008 tarihinde Ankara’da Bahçelievler Tedaş 

tesislerinde Tüm Türkiye’de bulunan Andıranlıların katılımıyla gerçekleşeceği öğrenildi. 

 

 Yemeğe bölge milletvekillerinin yanı sıra İstanbul Kültür Yardımlaşma ve Dayanışma Derneği, Ankara 

Andırın Yardımlaşma Ve Dayanışma Derneği, Adana Andırınlılar Kültür ve Dayanışma Derneği, Andırın Kültür 

Eğitim sağlık yardımlaşma Derneği, Geben Gelişim Girişim derneği, Kahramanmaraş temsilcileri, Osmaniye 

temsilcileri, Kadirli temsilcileri, Andırın Postası, Kadirli Postası diğer il temsilcileri, Tirşik Dergisi ve çok sayıda 

üst düzey bürokratın katılımıyla gerçekleşecek yemekte bölge ile bütünleşmiş konuların görüşülerek işbirliği 

yapmak ve tanışmak amacıyla bir araya gelinecek. 

 

 Yemekte Tirşik Dergisi kadirli temsilcisi Mustafa DEMİRCİ Korkutata üniversitesinin kadirli Yoluna 

çekilmesi, andırın kadirli yolunun ivedilikle bitirilmesi, andırın kadirli bölgesinin orman bölgesi olması 

nedeniyle 2-B dışında kalan ancak halkımız tarafından uzun yıllarca ikamet edilen yerlerin durumlarının 

görüşülmesi ve köy kalkınma kooperatiflerinin ikame edilerek bir an önce halkımızın hizmetine verilmesi 

öncelikli düşünce olarak gündeme alınması istenecek. 
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MERHABA 

 

Andırın Gelişim Platformu öncülüğünde Adana-Ankara-İstanbul Andırınlılar Derneğinin yoğun 

ilgisiyle gerçekleştirilen toplantı 21.01.2008 de Ankara da Bahçelievler Tedaş Sosyal Tesislerinde 

gerçekleştirildi. 

 

  Toplantının ana gündemini her zaman olduğu gibi sahipsiz bir yöre olan Andırın üstlenmişti. 

Andırının sırtını toroslara dayamış, yüzünü Çukurovaya dönmüş o boynu bükük halini gün ışına kavuşturmak 

ve artık bir sahiplenenin olduğunu ortaya koymaktı asıl amaç. Ve nitekim geniş bir Milletvekili katılımıyla 

gerçekleşen toplantıya Kahramanmaraş-Adana-Osmaniye milletvekilleri iştirak ettiler. Yurdun bir çok 

yerinde Üst düzey görevlerde yer alan Andırınlı Hemşerilerimiz kar kış soğuk ayaz demeksizin memleket 

sevdası uğruna yola çıkarak Andırının artık sahipsiz olmadığını gösterdiler. 

, Yaklaşık 200 kadar üst düzey Andırınlının katıldığı toplantıda geçmişten günümüze Andırın sorunları ve 

sorunların alternatif çözüm yolları üzerinde duruldu. Andırın Gelişim Platformu bünyesinde hazırlanan 

yaklaşık 60 sayfalık Andırın Gelişim Raporu ve tanıtım dosyası Milletvekillerine takdim edildi. 

 

  Böylesine geniş kapsamlı bir Andırın Çalışması tarihinde ilkkez yapılıyor ve Milletvekillerine Andırını 

anlatan bir tanıtım seti takdim ediliyordu. saat 19 da Andırın resimleri sunumuyla başlayan yemeğin 

ardından, Andırın Gelişim Platformu başkanı Ahmet Narinoğlu ve ekibi tarafından uzun süreçler sonunda 

hazırlanan sunum gerçekleştirildi. 

 

  Sunumda yukarıda da dediğim gibi Sorunlarımız ve çözüm önerilerimiz olmak üzere 2 kalem 

üzerinde duruldu. 

 

  Narinoğlunun sunumunun ardından AKP Kahramanmaraş Milletvekilleri adına Eski Milli Eğitim 

Bakanımız Milletvekilimiz Mehmet Sağlam söz aldı. 

 

Toplantı sürecinde konuşmacıların notlarından derlediğim özetleri sizlerle paylaşmak isterim. 

 

  Mehmet Sağlam Beyin konuşmasından edindiğim notlar şöyleydi. 

 

  Sayın Başkanım ve Milletvekili arkadaşlarım, değerli hemşehrilerim saygı ve sevgilerimle hepinizi 

selamlıyorum. Andırın Gelişim Platformu tarafından hazırlanan çok güzel içerikli bir sunum yapıldı. Bunun 

için minnet ve şükranlarımı sunuyor emeği geçenlere teşekkür ediyorum. Andırın ve ilimizin kuzey ilçeleri 

ülkenin en gelişmemiş bölgeler arasındadır. Gelişme yok, yatırım yok. bu bölge de gözle görülür tek yatırım 

Afşin- Elbistan Termik Santrali. Son yılların en hızlı sanayileşen şehirlerinde birisi Kahramanmaraş. İlimiz 

artık Adana, Osmaniye ve diğer sanayi şehirlerine ve çevre illere göç yerine il merkezine göç almaktadır. 

Kahramanmaraş sanayisi iş hacmini artırdı. Eskisi gibi göç veren bir il değil göç alan bir il oldu. İlimizin de en 

büyük sorunlarının başında ulaşım gelmektedir. İlçelerimiz arasında Andırın’ın merkezle bağlantısını 

sağlayan kara yolunun asfalt çalışması bitti. Bu yol çalışmasının uzun yıllara yayılmasının sebeplerinin 

başında kışın çok sert geçtiği ve aşırı buzlanmaların olduğu bölgelerin fazlalığı. 

 

  Kayseri-Kahramanmaraş duble karayolu Göksun a kadar tamamlanmak üzere. Bu çalışmaların 

neticelenmesi ardından Güneyi Kayseri’ye bağlayacak olan yol çalışmaları hızla başlatılacak. İlimizde mevcut 

altyapısı tamamlanan bir demiryolu hattı mevcut. Bu demiryolunun ilimiz adına ulaşıma açılması için 

Ulaştırma bakanlığı tarafından incelemeler tamamlandı. 

 

  Ve yine Kahramanmaraş –Kayseri arasında ulaşıma ilave olarak demir yolu güzergah çalışmaları ile 

ilgili fizibilite çalışmaları yapıldı. 
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  İlimizde de ilçelerimizde olduğu gibi ulaşım sorunları devam etmektedir. 

Duble yolun bitmesi ve demiryolu çalışmaların hızlanması ilimizin ulaşım sorununda çözümleri 

hızlandıracaktır. Antep ve kayseri birer sanayi şehri. Bu şehirlerarasından son yıllarda hızla yükselen bir 

sanayi şehri doğuyor yani Kahramanmaraş parlıyor. 

 

  Andırın Gelişim platformu sunumunda da özellikle üstünde durulan yaylacılık ve ormancılık alanında 

çalışma ve işleyişin etkili olabilmesi için Kadirli-Andırın –Göksun Karayolunun önemi büyük ölçüde önem arz 

etmektedir. Bu bağlantılar yapıldığında Göksun Kayseri Ankara bağlantısı daha rahat ulaşım imkânlarına 

dönüşecektir. 

 

  Hayvan ürünlerinin Pazar açısından sanayileşmiş şehirlere ulaştırılması ve pazarı önemlidir. 

Bizler milletvekili olarak yasama görevi ile varız. Ve Bölge halkına hizmet için varız. Bu konularla ilgili 

bakanlıklar nezdinde çalışmalara ivme vereceğiz. Ve İkna etmek için çalışacağız. 

 

Milletvekili arkadaşlarımla birlikte bu yönde çalışmalara hız vereceğiz. 

 

  En önemli sorunun Eğitimde olduğunu biliyorum. Meslek yüksekokulu konusunda gerekli 

iyileştirmeler yapılacaktır. Ve aynı durum Anadolu Lisesi içinde geçerlidir. 

Ufak bir anımı anlatmama müsaade buyurun.53 -54 yıllarında Andırın a voleybol turnuvaları için gidiyorduk. 

Ve o zamandan sonra Kariyer ve mesleki görevlerim sürecinde bir daha uğrayamadım Andırına. 

 

  Siyasete girdikten sonra aradan geçen 30-35 yılın ardından tekrar Andırına vardığımda okullar aynı 

yerinde ve bu zaman diliminde hiçbir değişim yok. Her şey yerinde Voleybol sahası aynı. Okul aynı hayat 

aynı idi. 

 

  Fakat iktidara gelmiş olmamızın ve icra görevinin bana verilmiş olmasının ardından ilimizin 40-50 

yıllık geri kalmış eğitim sorunlarına elimizden geldiğince çözümler ürettim. Ve bu konuda da her kesimden 

birçok konuda eleştiri de aldım. 

 

  Bu 40-50 yıllık geri kalmışlığı az da olsa dindirdiğimi düşünüyorum. İlimiz ilçeleri ile bağlantılı olarak 

büyüyor ve hızla sanayileşiyor. Bu konulardan birisi de organik tarım çalışmaları. Elbistan termik’in etrafına 

verdiği zarar gün be gün artıyor. Bunun önlemi alınmadığı takdirde kuzey ilçelerimiz büyük tehlike altında. 

 

  Milletvekili arkadaşlarım adına söz veriyorum elimizden gelen her türlü girişim yapılacaktır. 

İlimiz vekilleri adına bana söz verildiği için milletvekili arkadaşlarıma teşekkür ediyor herkese saygı sevgi ve 

selamlarımı sunuyor, iyi akşamlar diliyorum 

 

  Daha Sonra ise Adana AKP milletvekili aynı zamanda hemşerimiz Vahit Kirişçi Adana Milletvekilleri 

adına söz aldı. Ve şunları söyledi.  

 

 

  Vahit Kirişçi  ( AKP Adana Milletvekili ) 

 

  Sayın başkanım ve milletvekili arkadaşlarım, değerli misafirler herkese saygı sevgi ve selamlarımı 

sunuyorum. Tirşiğin sıcaklığında bizleri bir araya toplayan Andırın Gelişim Platformuna teşekkürlerimi 

sunuyorum. 
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Kahramanmaraş doğumluyum. Eğitim için gittiğim Adana da eğitim hayatımın devamında ordan 

evlenip Adana ya yerleştim. Gördüğüm kadarıyla Andırınlıların Adana da iyi bir sivil toplum yapılanması 

mevcut. Andırın kendi için üretim mi yoksa Pazar için üretim mi bunu planlamalı. Bunu da sunumdan 

gördüğüm kadarıyla yapmışlar. Çünkü üretimin pazara dayalı olmasında, pazarın olmazsa olmazı ulaşım 

sorunudur. Andırınlılar eğitim konusunda Kahramanmaraş’a nazaran daha öndedir. Bu yüzden de eğitimli 

ilçenizin hakkını teslim etme vaktidir. 

 

  Benim uzmanlık alanım olan Tarım konusunda üzerime düşen her türlü konuda eksiksiz yerine 

getirilmesi hususunda çalışmalar yapacağım. 

 

  Adana milletvekilleri olarak bizler üzerimize düşen görevleri her daim göğüslemeye hazırız. Söz 

hakkı bana verildiği için milletvekili arkadaşlarıma teşekkür ediyor herkese saygı sevgi ve selamlarımı 

sunuyor, iyi akşamlar diliyorum. 

 

  Ve ardından Osmaniye MHP Milletvekili Hakan Coşkun söz aldı ve şunları söyledi. 

 

  Hakan Coşkun ( MHP Milletvekili ) 

 

  Sayın başkanım ve milletvekili arkadaşlarım, değerli misafirler herkese saygı sevgi ve selamlarımı 

sunuyorum. 

 

  Osmaniye nüfusunun üçte ikisine yakını Andırınlı. Ve Bu konuda Genel başkanımız bile Andırını 

Osmaniyenin bir parçası olarak görüyor. 

 

Sayın milletvekili arkadaşlarım Artık Andırını üvey evlat olarak görmekten vaz geçelim. Üvey evlat olarak 

yıllarca sessiz kalan ilçemizi sahiplenelim. 

 

  Kadirli Andırından, Andırın Kadirliden ayrılamaz. Bunu göz ardı etmeden dikkatle Andırın için 

hareket vaktidir diyerek yola çıkma vakti olduğunu vurgulayan Andırın Gelişim platformuna teşekkür 

ediyorum. 

 

Kahramanmaraş milletvekili büyüğümüz değerli ağabeyimiz Mehmet Sağlam bey duble yol  

Getireceğini söyledi. yeter ki siz duble yolu yapın biz Otoban getirmek için elimizden geleni yapacağız. 

 

  Osmaniye milletvekilleri olarak bizler üzerimize düşen görevleri her daim göğüslemeye hazırız. Söz 

hakkı bana verildiği için genel başkanım ve milletvekili arkadaşıma teşekkür ediyor herkese saygı sevgi ve 

selamlarımı sunuyor, iyi akşamlar diliyorum. 

 

 

Daha Sonra Andırın Kaymakamımız Kürşat Özdemir  söz aldı ve şunları söyledi. 

 

Kürşat Özdemir ( Andırın Kaymakamı ) 

 

 

  Sayın başkanım, sayın milletvekilli büyüklerim, değerli misafirler herkese saygı sevgi ve selamlarımı 

sunuyorum. Ben çiçeği burnunda daha iki haftalık Andırın Kaymakamı Kürşat Özdemir. 

Bu yörenin bir evladı yetindirdiği bir yönetici olarak Andırına hizmet etmek benim için bir şereftir. 
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  Böyle bir organizasyon için AGP ye teşekkür ediyorum. Andırın Kahramanmaraş ve Çukurova 

kültürünün kesişim noktasında önemli bir noktadır. 

 

  Andırının en büyük gücü eğitimli insan gücüdür. Andırının kanayan yaralarından birisi olan Kadirli-

Andırın-Göksun karayolunun belirsizliği. 

 

  Bu konuda ilk adım atılmış olup Kadirli-Andırın arası çalışmalara başlanmıştır. Andırının hayallerinin 

gerçeğe dönmesi noktasında siz vekillerimden desteklerini bekliyoruz. Tekrar sayın milletvekillerimize, 

başkanımıza ve değerli misafirlerimize saygı sevgi ve selamlarımı sunuyor iyi akşamlar diliyorum. 

 

  Daha sonra  birçok hemşerilerimiz söz alıp Andırın sorunları üzerinde ne tür bir çalışmalar 

yapılabileceği hususunda görüşlerini dile getirdiler. 

 

 

http://tirsik.com/forum/index.php?to+pic=709.msg3477;topicseen#msg3477 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://tirsik.com/forum/index.php?to+pic=709.msg3477;topicseen#msg3477
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RESİMLER
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